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Aan:
de voorzitter en leden van
provinciale staten van Drenthe

Assen, 30 januari 2013
Ons kenmerk 513.81201 3000685
Behandeld door de heer R. Kavsek (0592) 36 56 45
Onderwerp: Afhandeling verzoek de heer J.J. Tau inzake mestverg¡ster

Geachte voorzitter/leden,

Op 7 december 2012 heeft de heer J.J. Tau een e-mail gestuurd naar uw staten en
naar ons college. Bij deze e-mail was gevoegd een verzoek aan het college van
burgemeester en wethouders van Coevorden om onderzoek te doen naar de
samenstelling van de silo's en tanks van de mestvergister Kimmann te Coevorden.

ln uw vergadering van de commissie Omgevingsbeleid d.d. 9 januari 2013 is besloten
de afhandeling van deze e-mail van de heer Tau in handen van ons college te stellen.

Wij hebben inmiddels de vraag van de heer Tau per brief afgehandeld
Bijgevoegd is een afschrift va

Wijgaan ervan uit u hiermee informeerd te hebben.

Hoogachtend

gedeputeerde staten van
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Assen, 30 januari 2013
Ons kenme¡k 513.812013000685

Behandeld door de heer R. Kavsek (0592) 36 5645
Onderwerp: Verzoek onderzoek

Geachte heer Tau,

Op 7 december 2012 hebt u een e-mail gestuurd naar provinciale staten en naar ons
college. ln deze e-mail is bijgevoegd een verzoek aan het college van burgemeester
en wethouders van Coevorden om onderzoek te doen naar de samenstelling van de
silo's en tanks van de mestvergister Kimmann. U verzoekt ons te bevorderen dat de
gemeente een dergelijk onderzoek uitvoert.

Op 11 decembe¡ 2012 heeft de gemeente geantwoord op uw verzoek. De gemeente
geeft kort samengevat aan dat op last van de officier van justitie een dergelijk
onderzoek niet mogelijk is, omdat er nog een strafrechtelijk onderzoek loopt naar het
bedrijf. Dit is een reden waarom wij niet kunnen voldoen aan uw verzoek.

Verder kunnen wij u informeren dat wij begin dit jaar bij de officier van justitie navraag
hebben gedaan naar de stand van zaken van dit onderzoek. De officier van justitie

heeft aangegeven dat hem vooralsnog niet is gebleken dat er stoffen in de vergister
zijn gegaan, die niet zijn toegestaan.

Hoogachtend,

gedeputeerde staten van Drenthe,


